
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasra Wloclawek

Woclawek dn. 27 .09 .2022 t.

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaic6w wloclawka i calej spolecznosci uczniowskiej szkoty
Podstawowej Nr 10 we Woclawku ul. Starodgbska 21 b, mwacam si9 z pro5b4 o
umieszczenie remontu wielofunkcyjnego boiska szkolnego w bud2ecie na rok 2b23..

Boisko przy Szkole Podstawowej nr I 0 we woclawku zostalo oddane do uzltku
prawie 15 lat temu. Bylo to pierwsze tego rodzaju boisko w naszlm mie6cie. Z bolska
korzystali uczniowie szkoly a w godzinach popoludniowych mieszkaicy Sr6dmiescia. Szkola
we wlasnym zakresie wielokrotnie dokonywala napraw, jednak nie przynosilo to
oczekiwanego efekhr.

Kolejne kontrole Powiatowej Inspekcji Sanitamej we woclawku ( w roku zolg i 2020)
spowodowaly wyl4czenie boiska szkolnego z u4tkowani a. Dzialanra te zostaly podigte w
trosce o zdrowie i bezpieczeristwo wszystkich u2ytkownik6w boiska

Pierwszy i ostatni, generalny remont, mial miejsce w 201 I roku. w6wczas to w kwestii
wykonania rob6t pom6gi szkole ZakJad Uslug Komunalnych, a szkola sfinansowala
niezbgdne do jego remontu materialy.

- . .R9dzlce uczni6w s4 bardzo zaniepokojeni o zdrowie i prawidlowy rozw6j swoich
dzieci. Maj4c na uwadze dobro dzieci konieczne jest ujgcie tej inwestl cji w budzec-ie na rok
2023 - w boiska przy Szkole Podstawowej nr 10 we woclawku jest inwistyci4 niezbgdn4 dla
spolecznoSci szkolnej i mieszkanc6w Wloclawka.

Kosa inwestycji to 180.000 zlorych
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